
 

 

Vanuit de bewonersraad 
 
Het afgelopen jaar zijn we regelmatig bij elkaar geweest. Er waren veel onderwerpen 
die de aandacht vroegen. Uw belang staat hierin altijd voorop.  
De medezeggenschapsregeling en de communicatie tussen de centrale cliënten raad 
en onze bewonersraad was een veel besproken onderwerp. Over de 
medezeggenschapsregeling gaan wij in december in gesprek met de bestuurder.  
 
Bedankt mijnheer Van Dijk 
Mijnheer Van Dijk heeft zich jarenlang ingezet voor de bewonerscommissie van 
Spathodea en vervolgens voor de bewonersraad. Hij heeft zich vanwege persoonlijke 
omstandigheden onlangs teruggetrokken uit de bewonersraad. Wij vinden dat 
jammer, maar respecteren zijn besluit. Wij bedanken mijnheer Van Dijk voor zijn 
inzet, zijn rake opmerkingen en zijn bijzondere humor. 
 
Toegankelijkheid balkon 
Leden van de bewonersraad hebben het ‘proefbalkon’ bekeken en hebben Marlies 
laten weten dat we blij zijn met het resultaat. Door de verbeterde toegankelijkheid is 
het balkon bovendien veel veiliger geworden. Wij hopen dat de balkons snel worden 
aangepakt zodat u – al dan niet met gebruik van rollator of rolstoel – de komende 
zomer kunt genieten op uw balkon. 
 
Corona 
In verband met de oplopende Corona en de daarbij behorende regels, brengt ook 
deze periode weer minder vrijheden met zich mee. We beseffen dat het juist tijdens 
de feestdagen moeilijk is om afstand te houden van familie en vrienden. Wij hopen 
dat u de Corona regels in acht neemt maar bovenal dat u ondanks alle 
beperkingen mag en zult genieten van de sfeer en de mensen om u heen. 
 

Het zijn de "kleine" dingen 
Die vreugde kunnen geven 
Die je zacht doen zingen 
En nabijheid doen beleven 

Hannie Habermehl-Zandvliet 
  

 

Wij wensen u en uw naasten gezellige feestdagen gevuld met warmte, liefde en 
vervulling van stille wensen.  
  
Lidy Ruyssenaars 
(voorzitter bewonersraad) 


